
Emlékeztető
A KHK 2024. október 21-én tartott üléséről

Meghívott vendég: Gyüre Attila

Napirend előtt:

● Janó Hanna kérte a GTK HK tagjait, hogy kézfeltartással jelezzék, hogy
rendelkeznek- e aktív hallgatói jogviszonnyal a GTK-n.
Egységesen mindenki kézfeltartással nyilatkozott, hogy rendelkezik aktív hallgatói
jogviszonnyal a BME GTK-n.

Képviselő neve Mandátum Jelen Online Késett Korábban
távozott

Kimentést
kért Hiányzott

Bátai Anna szavazati jog x

Darvalics Judit Liza szavazati jog x

Gubián Ádám szavazati jog x

Horváth Balázs szavazati jog x

Hunyadi-Nagy Sára szavazati jog x

Janó Hanna szavazati jog x

Kanyó Zakariás szavazati jog x

Langár Ákos István szavazati jog x

Lendvay Tardos tanácskozási jog x

Ölveczki Máté szavazati jog x

Pinti Panka Rebeka szavazati jog x

Rátz Borbála szavazati jog x

Szabó Georgina szavazati jog x

Szőllősy Blanka tanácskozási jog x

Tóth Márton szavazati jog x

Varga Viktor szavazati jog x

Vörös István Andor szavazati jog x



Napirendi pontok:

1. Janó Hanna előterjesztette az ülés napirendi pontjait.
A KHK az előterjesztést 14/0/0 arányban elfogadta.

(198./2024 KHK határozat)

2. Janó Hanna előterjesztette az október 7-én megtartott ülés emlékeztetőjét.
A KHK az előterjesztést 14/0/0 arányban elfogadta.

(199./2024 KHK határozat)

3. Janó Hanna beszámolt az elnöki ügyekről:
● Beszámolt a legutóbbi Dékáni tanácson történtekről, ahol többek között a

4-es szabályzat módosításáról, és a TDK jelentkezésekről volt szó.
● Beszámolt a BME GTK Tisztújító Kari Hallgatói Fórummal kapcsolatos

fejleményekről.
● Ismertette a EHK és kari elnökök közös egyeztetésével kapcsolatos

időpontot.
● Ismertette a következő Kari Tanács időpontját.

4. Hunyadi-Nagy Sára beszámolt az oktatási területet érintő ügyekről:
● Beszámolt az Üzleti Képzési ág szakbizottság ülésén történtekről.
● Beszámolt a kari TAD-ok ellenőrzésével kapcsolatos feladatairól.
● Tanulmányi versenyekkel kapcsolatos megkeresésekről.
● Beszámolt a 010-es Önköltség mérséklési kérelem bírálásával kapcsolatos

tevékenységeiről.

5. Darvalics Liza beszámolt a pályázati területet érintő ügyekről:
● Beszámolt a legutóbbi KPB ülésen történtekről, ahol többek között a KPB

féléves terveiről volt szó.
○ Beszámolt a KPB-vel kapcsolatos tevékenységeiről.
○ Beszámolt a dokumentáció készítés szabályzatának modósításával

kapcsolatos fejleményekről.
● Beszámolt a szeptemberi dokumentációval kapcsolatos tevékenységeiről.
● Beszámolt normatíva számok érkezéséről.
● Beszámolt a KBME pályázattal kapcsolatos tevékenységeiről.

6. Kanyó Zakariás beszámolt a szociális területet érintő ügyekről:
● Beszámolt a legutóbbi KSZB ülésen történtekről.

○ Beszámolt a KSZB-n történt személyi változásokról.
○ Beszámolt az előző félévvel kapcsolatos reflexiókról.



7. Tóth Márton beszámolt a gazdasági területet érintő ügyekről:
● Beszámolt a legutóbbi KGB ülésen történtekről, ahol többek között a kari

gólyabálokról volt szó.
○ Új keretszerződés lett kötve a rendezvényekre
○ Beszámolt az KGB-gal kapcsolatos újításokról.

● Beszámolt a szakkollégiumok éves támogatásával kapcsolatos
fejleményekről

● Beszámolt GTK Sportnappal kapcsolatos gazdasági tevékenységeiről.

8. Langár Ákos beszámolt a kollégiumi területet érintő ügyekről:
● Beszámolt a kari várólisták jelenlegi állásáról.
● Beszámolt a Wigner Jenő Kollégiumban, a Kollégiumi mentorgárda által

tartott szobaellenőrzésről.
● Beszámolt a Wigner Jenő Kollégiumban tartott tűzriadó próba sikeres

lezajlásáról.
● Beszámolt az aktuális rendezvénybejelentőkkel kapcsolatos

tevékenységeiről.
● Beszámolt a kolimpiáról szóló kollégiumi gondokkal történt egyeztetéséről.

9. Szabó Georgina beszámolt a külügyi területet érintő ügyekről:
● Beszámolt az Erasmus+ Mobility Meet Up esemény sikerességéről.

10. Gubián Ádám beszámolt a rendezvények területét érintő ügyekről:
● Beszámolt a Gólyabál szervezésével kapcsolatos tevékenységeiről, a

helyszínnel és fellépőkkel való kommunikációjáról.
● Ismertette a Gólyabál részletes programtervét, valamint ismertette a

hallgatói szervezetek szervezésben való segítségnyújtásaival kapcsolatos
igényeit.

● Beszámolt a félév további rendezvényeivel kapcsolatban, a Casino Nightról,
és a Sörpong és Csocsó bajnokságokról.

11. Horváth Balázs és Langár Ákos beszámoltak az előző EHK ülés óta
történtekről:
● Beszámoltak az előző két EHK ülésen történtekről, amelyeknek az

emlékeztetője elérhető az ehk.bme.hu/szervezet/emlekeztetok/2024
honlapon.

● Beszámoltak október 10-ei EHK ülésen történtekről, ahol többek között szó
volt:

○ az ülésen vendégként résztvevő EHK elnökök beszámolójáról,
○ az ülésen vendégként résztvevő Bódig Péter beszámolójáról,
○ a karok üzleti reggelijéről szóló koncepcióról,
○ a FIEK-kel kapcsolatos tudnivalókról,
○ a Közalkalmazotti tanácson történtekről,

● Beszámoltak október 17-ei EHK ülésen történtekről, ahol többek között szó
volt:

http://ehk.bme.hu/szervezet/emlekeztetok/2024


○ a MasterCard egyetemi területeinek felújításáról,
○ az ÉMK üzleti reggeli sikerességéről,
○ a Magyar Rektori Konferencia szervezésében érkező kínai egyetemi

rektori delegációról,
○ a HÖOK elnök választással kapcsolatos fejleményekről,
○ az EHK Alumni találkozó időpontjáról,
○ az EHK PR Bizottság megalakulásáról,
○ az EBME ösztöndíj pályázatok elbírálásáról.

12. Egyebek:
● Bátai Anna beszámolt a Rendezvényszervező Csoport szakmai

továbbképző hétvégéjén történtekről. Ismertette a 10.23-i Stratégiai
Bizottság üléssel kapcsolatos tudnivalókat.

● Kanyó Zakariás ismertette a GTK HK Alumni Est új időpontját.
● Langár Ákos beszámolt a legutóbbi Kollégiumi mentorgárda ülésen

történtekről.
● Lendvay Tardos beszámolt az őszi GTK Sportnap sikeres lezajlásáról.
● Pinti Panka Rebeka beszámolt a tankörök időpontjáról és az ahhoz

promóciós tevékenységekről. Beszámolt a Választási különszámmal
kapcsolatos tevékenységeiről. Beszámolt az Oktatási és Szakmai
Bizottsággal kapcsolatos tevékenységeiről.

● Rátz Borbála beszámolt a Választási különszámmal kapcsolatos
tevékenységeiről.

● Szabó Georgina beszámolt az Instruktorgárdával kapcsolatos
tevékenységeiről. Beszámolt a Wigner Jenő Fotókör alakuló ülésén
történtekről. Beszámolt a szakkollégiumokkal kapcsolatos tevékenységeiről.

● Szőllősy Blanka beszámolt a BME GTK Tisztújító Kari Hallgatói
Fórummal kapcsolatos fejleményekről. Beszámolt a Szociális Bizottságba
való jelentkezéssel kapcsolatos újításokról.

● Tóth Márton beszámolt a legutóbbi Gólyatanács sikerességéről. Ismertette
a következő Gólyatanács tematikáját.

● Vörös István Andor beszámolt a legutóbbi gólya esemény sikerességéről.
Ismertette a következő gólya eseménnyel kapcsolatos tudnivalókat.

Az ülés időtartama: 3 óra 15 perc (18:45-22:00)
A következő ülés ideje: 2024. 10. 28. 18:00 óra

Budapest, 2024. 10. 21.

Lendvay Tardos Janó Hanna
Emlékeztető vezető Elnök



Határozatok:

Határozati
szám Határozat szövege

Eredmény
Végrehajtásért

felelősIgen Nem Tartózk
odás

Érvényt
elen

198. A GTK HK elfogadta a 2024.
október 21-ei ülés napirendi pontjait. 14 0 0 0 Janó Hanna

199. A GTK HK elfogadta a 2024.
október 7-ei ülés emlékeztetőjét. 14 0 0 0 Janó Hanna

Mellékletek:

● 2024. 10. 07. KHK ülés emlékeztető
● Napirend_2024_10_21


